
   

   

 

Referat fra bestyrelsesmøde 
 

Mandag den 3. januar 2022 

 

Deltagere: 

Niels 
Kurt 
Claus 
Linda 
Martin 
Camilla (referent) 
 

 Dagsorden  
 

0. Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet den 14. december 2021 
1. Status på arbejde: fiber, døre og istandsættelse af opgange, herunder informa-

tion og tidsplan 
2. Økonomi – overblik og koordinering med Jeppe/CEJ 
3. Afgivelse af ordrer på døre 
4. Evt. 
5. Næste møde 

 

Ad 0: Godkendelse af referat 
 
Referatet fra bestyrelsesmødet den 14. december 2021 blev godkendt og bliver lagt ud 
på hjemmesiden. 
 

Ad 1: Status på arbejde 
 
Fibernet: 
 
Niels-Erik og Claus har forsøgt kontakt til 1stLevel, som ikke vender tilbage og derfor 
har Niels-Erik været ude og skaffe nyt tilbud på først og fremmest kabeltræk hos Lyders 
Elinstallationsfirma. 
Claus vender tilbage til bestyrelsen om 1stLvel kan levere, eller om vi er nødt til at gøre 
brug af nyt tilbud. 
 
Claus tager kontakt til Jeppe (CEJ), om forretningerne også skal have tilbud om at få fi-
bernet. 
 
Bestyrelsen drøftede muligheden for at tilbyde tv-pakker gennem foreningen og en ud-
byder. Dette drøftes videre på et senere bestyrelsesmøde. 
 
Bestyrelsen besluttede desuden at lave et infomøde for de beboere, som har brug for 
det, når fiberinstallationen er klar. 
 
Igangsættelse af opgange: 
 



   

   

Kurt og Niels tager kontakt til malerfirmaet Jørgen Holm A/S og får aftalt en rundvis-
ning, hvor alle ekstra ydelser kan blive kortlagt og tilføjet til tilbuddet. 
 

Ad 2: Økonomi overblik 
 

Claus gav bestyrelsen et overblik over økonomien, som holder sig indenfor rammen af 

budgettet. 

 

Ad 3: Afgivelse af ordrer på døre 
 

Claus, Kurt og Niels underskrev tilbuddet fra Dansk Dørsikring på indkøb af døre og 
dette sendes afsted til leverandøren. 
 

Ad 4: 
 

Eventuelt 

 

Der er stadig ingen status på butikken på Kongevejen, som skal overtages af Morten 

Fender. Niels tager igen fat i ham og i Jeppe fra CEJ, så kontrakten og overtagelsen kan 

komme på plads. 

Claus taler med Jeppe om depositum og tre måneders forudbetalt husleje – gælder 

dette for butiks lejere? 

 

Stephanie Stjernholm overtager garagen, som Edith Patulski har opsagt. 

 

Der er igen en del beboere, som bruger opgangene som opbevaringsplads for sko, reo-

ler o.a. Dette skal stoppes og Linda laver en skrivelse, som bliver hængt op i opgangene. 

 

Bestyrelsen besluttede at indføre et månedligt ”Spørg bestyrelsen møde” når Corona-

situationen har lagt sig lidt ned. 

 

Ad 5: 
 

Næste møde 

 

Onsdag den 19. januar 2022 kl. 18. 

 
 


